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Treći sastanak IO Kino kluba "Zagreb" u 2000. godini održan je u utorak, 24. 
listopada u 21,30 u dvorani Kino kluba "Zagreb". Nazočni su bili slijedeći članovi 
Izvršnog odbora: Vedran Šamanović, predsjednik; Matko Dodig, Goran Kovač, Robert 
Marinić i Ognjen Sviličić. Svoju odsutnost opravdali su ostali dva člana Izvršnog odbora: 
Ratko Selihar i Alan Bahorić, dopredsjednik. Gost na ovom sastanku, ujedno i zapisničar 
bio je član KKZ-a Juraj Kukoč. Predložene su i usvojene slijedeće četiri točke dnevnog 
reda:

IX Odluka o podršci kandidata Alana Bahorića na izbornoj skupštini Zagrebačkog 
foto-kino saveza za nastavak njegova mandata na mjestu predsjednika

2) Određivanje termina održavanja redovite godišnje Skupštine KKZ-a
3) Promjene u kadrovskoj strukturi KKZ-a i
4) Razno.

Ad.l) Predsjednik KKZ-a Vedran Šamanović prenio je ukratko članovima Izvršnog 
odbora tijek posljednjeg održanog sastanka Izvršnog odbora ZFKS-a, na kojem je bio 
nazočan u funkciji člana. Rekao je kako se sprema redovita izborna Skupština ZFKS-a i 
kako će se na njoj, između ostalog birati i predsjednik ZFKS-a. Prenio je kako je 
dosadašnji predsjednik Alan Bahorić, inače i dopredsjednik KKZ-a, na istom sastanku, 
članovima Izvršnog odbora ZFKS-a izrazio želju za produženje svog predsjedničkog 
mandata opravdavši to željom za završavanje projekta "Multimedia" kojeg je on autor, a u 
koji su uključene sve udruge ZFKS-a, među kojima je i KKZ. Šamanović je prenio i 
odluku IO ZFKS-a koju je predložio član IO g. Vinko Šebrek (foto klub "Zagreb") da se 
svaka udruga o ovom prijedlogu,oglasi putem svog predstavnika u ZFKS-u, a da samu 
odluku donese na* slijedećim sastancima Izvršnih odbora svojih klubova. Na samom 
sastanku IO ZFKS-a, naglasio je Šamanović, rečeno je kako je do sada bilo uobičajeno da 
se svake druge godine mijenja stvaralačko okruženje iz kojeg dolazi birani predsjednik, 
ali istovremeno, ukoliko su udruge zadovoljne radom dosadašnjeg predsjednika, a 
rukovodeći se Statutom ZFKS-a, isti može predsjedavati i slijedeće dvije godine. Nakon 



ovog izlaganja pristupilo se glasovanju. Jednoglasno je odlučeno da Kino klub "Zagreb" 
za slijedeći predsjednički mandat predlaže svog dopredsjednika Alana Bahorića.

Ad.2) Nakon kraće rasprave, glasovanjem je jednoglasno odlučeno da će se redovita 
skupština Kino kluba "Zagreb" održati početkom prosinca 2000., a točan datum će do 20. 
studenog odrediti predsjednik Vedran Šamanović, te isti oglasiti na oglasnoj ploči. Sve 
pripreme za normalno održavanje skupštine odraditi će predsjednik KKZ-a Šamanović uz 
pomoć tajnice ZFKS-a Elizabete Tamovski.

Ad.3) Raspravom je utvrđeno da će dužnost blagajnika, koju je do sada obnašao član 
Izvršnog odbora KKZ-a Robert Marinić, od sada obnašati djelatnice računovodstva 
Zagrebačke zajednice tehničke kulture Za-Te plus, a kontrolu prometa financija 
predsjednik Vedran Šamanović i IO KKZ-a. Marinić je nemogućnost obnašanja ove 
dužnosti opravdao obiteljskim obvezama, te se zahvalio na razumijevanju. Predloženo je 
da se u odsutnosti Ratka Selihara zbog odsluženja vojnog roka, njegova funkcija u IO 
KKZ-a na taj period zamrzne i da ga u obnašanju te funkcije zamijeni Juraj Kukoč koji je 
svojim radom uključen u sve aspekte djelovanja KKZ-a. Glasovanje po ovom pitanju 
odgođeno je do dogovora sa Seliharom koji ovom prilikom nije bio nazočan sastanku.

Ad.4) Pod točkom "Razno", Matko Dodig pokrenuo je raspravu o reviziji članova koji 
posjeduju ključeve klupskih prostorija. Rekao je da bi se trebale popraviti i zamjeniti 
brave koje ne funkcioniraju u potpunosti, te da bi se trebali napraviti ključevi za sve 
članove IO KKZ-a koji ih još nemaju. Dužnost rješavanja ovog problema Dodig je 
preuzeo na sebe.

Ognjen Sviličić predložio je organiziranje Tečaja filmske glume, na kojem bi 
ujedno i predavao. Tečaj bi imao 10 termina, formu radionice, dok bi gosti tečaja bili 
iskusni hrvatski filmski glumci. Tečaj bi se plaćao, a za organiziranje istog se prijavio 
Goran Kovač. Za stručnog suradnika predložena je članica KKZ-a Irena Marković. 
Šamanović je dodao kako cijenu tečaja, kao i visinu honorara predavača, organizatora i 
asistenta trebaju oni sami odrediti i predložiti, a Izvršni odbor će tu ponudu na slijedećem 
sastanku razmotriti.

Zapisničar
Juraj KUKOČ

predsjednik Kino kluba "Zagreb" 
Vedran ŠAMANOVIĆ

U Zagrebu, 24. listopada 2000.


